
1 

 

Protokół Nr 8/2019 

z obrad VIII sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie 

w dniu 29 maja 2019 r. 

 

Początek posiedzenia – godz. 12.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 15.40. 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Piotr Dziadoń – Przewodniczący Rady Gminy Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie  VIII  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 506) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Srokowo Piotr Dziadoń, powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Marka Olszewskiego – Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Panią Małgorzatę Chociełowską - Sekretarza Gminy, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego, 

Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek, 

zaproszonych gości 

ppłk SG Wiesława Dyśko – Komendanta Placówki Straży Granicznej w Barcianach, 

insp. Dariusza Ślęzaka – Komendanta Powiatowego Policji w Kętrzynie, 

asp. szt. Grzegorza Linkiela – Zastępcę Naczelnika Wydziału Prewencji i Ruchu 

Drogowego, 

mł. kpt Pawła Wiśniewskiego – Komendanta  OSP w Srokowie, 

oraz kierowników jednostek organizacyjnych: 

Panią Jadwigę Zając - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance, 

Panią Danutę Bielecką - Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance, 

Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora GOK, 

Panią Grażynę Bień – Kierownika GOPS, 

Pana Stanisława Kachniarza – Kierownika ZGKiM w Srokowie, 

panie i panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w sesji. 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń kontynuując posiedzenie sesji na 

podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 13 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” został wybrany radny Józef Łastówka, 

kolejny z listy radnych. 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 1 porządku obrad 

i przeszedł do realizacji pkt. 2. 

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że porządek obrad 

(zał. nr 4) radni otrzymali w ustawowym terminie. Zapytał czy są  wnioski lub uwagi 

do porządku obrad, który przedstawia się następująco: 

1.   Otwarcie VIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z  VII sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo za 2018 r. oraz 

      informacja o aktualnym stanie bezpieczeństwa. 

7.   Ocena stanu przygotowań do realizacji przychodów ze sprzedaży składników 

      majątkowych i zdolności kredytowej gminy. 

8.   Informacja merytoryczna na temat założeń organizacyjnych i kadrowych                        

      w placówkach oświatowych na rok szkolny 2019/2020. 

9.   Analiza informacji dotyczącej przygotowania funkcjonowania kompleksu nad 

      jeziorem Rydzówka na sezon 2019 r. 

10.  Analiza sprawozdania finansowego Gminy Srokowo za 2018 rok w tym jednostek 

      organizacyjnych gminy. 

11.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

11.1. Wyrażenia zgody na zamianę oraz przejęcie gruntu komunalnego. 

11.2. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2019-2023. 

11.3. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2019 r. 

12.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13.   Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

14.   Zakończenie obrad VIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń zapytał czy są wnioski, uwagi lub propozycje 

zmian w przedstawionym porządku obrad.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski zawnioskował wprowadzenie do porządku obrad 

w  pkt. 11.2 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kętrzyńskiemu w 2019 r. z równoczesnym przesunięciem pozostałych punktów. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o głosowanie na temat 



3 

 

przyjęcia zmiany polegającej na wprowadzenie do porządku obrad w  pkt. 11.2 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu  w 

2019 r.                

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –13 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą na wprowadzenie 

do porządku obrad w  pkt. 11.2 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2019 r. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1.   Otwarcie VIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z  VII sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo za 2018 r. oraz 

      informacja o aktualnym stanie bezpieczeństwa. 

7.   Ocena stanu przygotowań do realizacji przychodów ze sprzedaży składników 

      majątkowych  i zdolności kredytowej gminy. 

8.   Informacja merytoryczna na temat założeń organizacyjnych i kadrowych                         

      w placówkach oświatowych na rok szkolny 2019/2020. 

9.   Analiza informacji dotyczącej przygotowania funkcjonowania kompleksu nad 

      jeziorem Rydzówka na sezon 2019 r. 

10.  Analiza sprawozdania finansowego Gminy Srokowo za 2018 rok w tym jednostek 

      organizacyjnych gminy. 

11.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

11.1. Wyrażenia zgody na zamianę oraz przejęcie gruntu komunalnego. 

11.2. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2019 r. 

11.3. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2019-2023. 

11.4. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2019 r. 

12.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13.   Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

14.   Zakończenie obrad VIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o głosowanie na temat 

przyjęcia porządku obrad po zmianach.   

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –13 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła porządek obrad po zmianach. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 2 porządku obrad i przeszedł do                 

realizacji pkt. 3. 



4 

 

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń poinformował, że protokół z VII sesji Rady 

Gminy Srokowo z dnia 30 kwietnia 2019 r. był do wglądu w biurze Rady Gminy oraz 

został wyłożone na pół godziny przed sesją na sali obrad (załącznik nr 5 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń stwierdził, iż zapoznał się z protokołem, 

który wiernie odzwierciedla przebieg sesji Rady Gminy po czym zapytał radnych czy 

mają uwagi lub wnioski. Wobec braku zastrzeżeń poddał pod głosowanie protokół               

z VII sesji Rady Gminy Srokowo z dnia 30 kwietnia 2019 r., podczas którego na sali 

obrad obecnych było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z VII sesji bez uwag                                

i jednogłośnie –  12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw” 

i 1 gł. „wstrzymujących się”. 

(radny nieobecny na posiedzeniu sesji Rady Gminy) 

   

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 i przeszedł do  punktu 4  porządku obrad. 

 

Ad. pkt 4. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń poprosił Wójta Gminy Srokowo                  o 

przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym (załącznik nr 

6 do protokołu). 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w okresie międzysesyjnym czyli 

od 30 kwietnia 2019 r. do dnia 28 maja 2019 r. wydał pięć zarządzeń: 

1. Zarządzenie nr 40/2019 z dnia 6 maja 2019 r. w sprawie rozstrzygnięcia otwartego 

konkursu ofert na wykonanie zadań publicznych Gminy Srokowo w 2019 r. przez 

organizacje pozarządowe oraz podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

2. Zarządzenie nr 41/2019 z dnia 6 maja 2019 r. w sprawie przeprowadzenia konkursu 

ofert, przedmiotem którego jest wspieranie zadań publicznych Gminy Srokowo 

realizowanych przez organizacje pozarządowe i inne podmioty określone               w 

ustawie  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2019. 

3. Zarządzenie nr 42/2019 z dnia 10 maja 2019 r. w sprawie upoważnienia osób do 

przeprowadzenia czynności kontrolnych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej                            

i Mieszkaniowej w Srokowie. 

4. Zarządzenie nr 43/2019 z dnia 21 maja 2019 r. w sprawie powołania Komisji 
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Konkursowej do oceny ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację zadań 

publicznych oraz określenia Regulaminu Pracy Komisji Konkursowej. 

5. Zarządzenie nr 44/2019 z dnia 21 maja 2019 r. w sprawie regulaminu przyznawania 

nagród Wójta Gminy Srokowo oraz nadawania tytułu „Primus Inter Pares” dla uczniów 

szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Srokowo. 

O godz. 12.23 na posiedzenie sesji przybyli: radna Renata Mendala i radny Maciej Kuriata                               

– stan 15 radnych. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w okresie międzysesyjnym 

prowadzono dodatkowe działania polegające na: 

-Wspólnie z Panem Przewodniczącym uczestniczono w obchodach Święta Dnia 

Strażaka w OSP Srokowo. 

-Wspólnie z Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej i kierownikiem referatu Gospodarki 

Terenowej dokonano przeglądu pomieszczeń w szkole. Przegląd ten miał na celu 

sprawdzenia stanu technicznego budynku szkoły oraz zapoznanie się z możliwościami 

rozlokowania uczniów i przedszkolaków w nowym roku szkolnym. 

-Odbyło się spotkanie z sołtysami w sprawie grantów sołeckich, które                             są 

przyznawane przez Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Wspólnie                 

z Panią Skarbnik przygotowano dwa wnioski dla Sołectwa Leśny Rów i Sołectwa 

Leśniewo, które zostały już złożone w Urzędzie Marszałkowskim. 

-Uczestniczono w obchodach Dnia Strażaka w Państwowej Straży Pożarnej                         

w Kętrzynie. 

-Pan Wójt brał udział w konferencji Banku Gospodarstwa Krajowego pt. „Biznes, 

samorząd, rozwój regionalny” podczas, którego instytucja zaprezentowała swoje 

korzyści i możliwości współpracy dla samorządów. 

-Miało miejsce spotkanie z rzeczoznawca w sprawie wyceny nieruchomości. 

-Przyjęliśmy kontrolę z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie realizacji inwestycji – ulicy 

Ogrodowej. Po zakończeniu projektu kontrola dotyczy „uzyskania celów realizacji 

projektu”. Kontrola ta przebiegła pomyślnie i bez uwag. 

-Miało miejsce spotkanie z rodzicami przedszkolaków w Filii w Solance. Po 

przeprowadzeniu rozmów, rodzice zdecydowali się o skierowaniu swoich dzieci do 

Szkoły w Srokowie. 

-Uczestniczono w posiedzeniu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. 

Działalność Oddziału Chirurgii Ogólnej w Szpitali Powiatowym została zawieszona na 

razie na okres jednego miesiąca. Powodem jest brak zabezpieczenia niezbędnej obsady 

lekarskiej na oddziale. 
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-Uczestniczono w obchodach Dnia Rodziny, które były zorganizowane na terenie Szkoły 

Podstawowej w Srokowie. Wójt serdecznie podziękował pracownikom GOPS, GOK oraz 

Szkoły Podstawowej, którzy przyczynili się do organizacji tego przedsięwzięcia. 

-Miało miejsce spotkanie ze Starostą Powiatu Kętrzyńskiego oraz z ks. proboszczem w 

sprawie organizacji Dożynek. Podczas spotkania ze Starostą Powiatu Kętrzyńskiego 

oraz Dyrektorem GOK w Srokowie w sprawie omówiono już szczegóły organizacyjne. 

-Dokonano objazdu dróg gminnych po czym wydano stosowne polecenia pracownikom 

celem zabezpieczenia materiałów i wykonania niezbędnych prac naprawczych na 

naszych drogach. 

-Wspólnie z radnymi oraz sołtysami naszej gminy uczestniczono w obchodach Dnia 

Samorządu. 

-Uczestniczono w koncercie Malowanej Skrzyni zorganizowanego przez Związek 

Ukraińców w Kętrzynie. 

-Pan Wójt uczestniczył w posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy. 

- Wspólnie z Panią Skarbnik Małgorzatą Cwalina uczestniczono w spotkaniu, które 

dotyczyło odzyskania odsetek od Vatu, który został już odzyskany w poprzednich 

latach. Po przeprowadzeniu pełnej analizy dotyczącej wysokości odsetek oraz 

możliwości ich pozyskania przystąpimy do procedur związanych z ich odzyskaniem               

z Urzędu Skarbowego. 

-Uczestniczono w spotkaniu Wójtów i Burmistrzów w MZMGO w Giżycku w sprawie 

przyjęcia Miasta Kętrzyn do Związku. Wstępny akces w tej sprawie złożył Pan Burmistrz 

Kętrzyna. W tym momencie będą przeprowadzone analizy organizacyjne                i 

finansowe dotyczące przyjęcia miasta. W dniu dzisiejszym rozpoczęto rozmowy                   

w sprawie przygotowań  do wyszacowania wartości udziału i przypisania konkretnych 

udziałów w tej spółce poszczególnym gminom. 

-Podpisano dwie umowy ze stowarzyszeniami na realizację zadań po przeprowadzonym 

konkursie ofert. Wójt dodał, że najprawdopodobniej nie uda się nam przeprowadzić 

szczepień – wirus HPV ze względu na brak szczepionek, które są na dzień dzisiejszy 

niedostępne. 

-Wójt wykorzystał jeden dzień urlopu wypoczynkowego.   

-Przygotowano Raport Wójta Gminy, który w dniu dzisiejszym został przekazany 

wszystkim radnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń  zapytał czy radni mają zapytania do 

złożonych informacji, a w związku z ich brakiem zamknął pkt 4 i przystąpił do realizacji 

pkt 5 porządku obrad. 
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Ad. pkt 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń  poprosił radnych o składanie interpelacji  i 

zapytań po czym zadał pytanie Panu Wójtowi Gminy w sprawie realizacji uchwały              

z marca 2019 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2019 r. Przewodniczący 

zapytał o podwyżki dla pracowników, które miały być im przyznane od kwietnia, a do 

tej pory nic się nie dzieje w tym temacie. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że na dzień dzisiejszy następują 

zmiany organizacyjne ze względu na złożone wypowiedzenie umowy o pracę                        

(z dniem 27 maja) jednej pracownic. Podwyżki zostaną przyznane pracownikom                   

z wyrównaniem od 1 kwietnia. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń  w związku z brakiem dalszych interpelacji  

i zapytań zamknął punkt 5 po czym przystąpił do realizacji punktu 6 porządku obrad 

sesji. 

 

Ad. pkt 6. 

Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo                       

za 2018 r. oraz informacja o aktualnym stanie bezpieczeństwa. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  poprosił Komendanta Placówki 

Straży Granicznej w Barcianach o przedstawienie przygotowanej informacji. 

Komendant Placówki Straży Granicznej w Barcianach ppłk SG Wiesław Dyśko 

przedstawił prezentację dotyczącą tematu sesji (załącznik nr 7 do protokołu).  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  otworzył dyskusję, a w związku z 

jej brakiem poprosił Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Kętrzynie                         

o przedstawienie przygotowanej informacji. 

Komendant Komendy Powiatowej Policji w Kętrzynie insp. Dariusz Ślęzak przedstawił 

prezentację dotyczącą tematu sesji (załącznik nr 8 do protokołu) po czym poprosił o 

zadawanie pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  otworzył dyskusję, a w związku z 

jej brakiem  poprosił przedstawiciela Państwowej  Powiatowej Straży Pożarnej                   

w Kętrzynie o przedstawienie przygotowanej informacji. 

Przedstawiciel Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie mł. kpt Paweł Wi-

śniewski - Komendant  OSP w Srokowie przedstawił prezentację dotyczącą tematu 

oceny bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo (załącznik nr 9 do 

protokołu). Komendant OSP nadmienił, że do Wójta Gminy Srokowo wpłynęło pismo z 
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Komendy Powiatowej dotyczące analizy zabezpieczenia operacyjnego Powiatu Kętrzyń-

skiego. Jeśli Rada Gminy będzie zainteresowana jej przedstawieniem i zapoznaniem 

się można to uczynić na jednej z wcześniej wyznaczonych komisji. Dokument ten nie 

jest zbyt pochlebny dla jednostek ochrony przeciwpożarowej ze względu na wymagany 

bardzo krótki czas reakcji i inne wymogi dla jednostek. Czas dysponowania dla OSP 

wynosi 10 minut, a z analizy wynika, że żadna jednostka z terenu powiatu jak również 

z terenu województwa nie mieści się w  tym czasie. Nasze działania mogą być rozpa-

trywane w momencie dysponowania powyżej 20 minut. Kwestia ta będzie jeszcze sze-

roko analizowana na posiedzeniu zarządu celem rozwiązania bądź maksymalnego zni-

welowania problemu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski serdecznie podziękował za bardzo szczegółowe 

przedstawienie informacji przez osoby zaproszone na dzisiejsze posiedzenie. Wójt 

Gminy poinformował, że do Komendanta Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Straży Gra-

nicznej o przekazanie kolejnych pojazdów, a jak dotychczas zawsze otrzymywaliśmy 

wsparcie ze strony Straży Granicznej. Dzięki tej pomocy moglibyśmy zabezpieczyć w 

pojazd naszą OSP Srokowo. Pan Wójt podziękował za wszelkie wsparcie również Policji, 

która zawsze i szybko reaguje na wszelkiego rodzaju zgłaszane sygnały zagrożeń. Po-

dziękowania zostały skierowane w szczególności naszemu dzielnicowemu, który jest 

zawsze dyspozycyjny podczas wszelkich powiadomień. Jeśli chodzi               o działania 

dotyczące ochrony przeciwpożarowej to jesteśmy zawsze w kontakcie               z 

Komendą Powiatową Państwowej Straży Pożarnej. Problemem, który się pojawił doty-

czy zabezpieczenia naszej instalacji hydrantowej podczas gaszenia pożaru. Nie jest to 

kwestia ciśnienia, które jest wystarczające, ale chodzi o zbyt mały przekrój rur powo-

dując tym niski wydatek wody. Taki stan rzeczy powoduje, że ilość wody do pobrania 

z hydrantu jest zbyt mała, aby obsłużyć urządzenia ochrony przeciwpożarowej. To tego 

tematu jeszcze wrócimy poruszając temat przeszkoleń naszych strażaków ochotników 

nie tylko w obszarze związanym z ratownictwem medycznym, ale również innych kwe-

stii, które wymagają uzupełnień w tym w sprzęt i środki. Jak wiadomo przydałaby się 

nam kamera termowizyjna do wykorzystywania jej podczas palenia się sadzy w komi-

nach. Dzięki niej dokładnie można byłoby określić stan faktyczny oraz lokalizację zda-

rzenia. 

Komendant Placówki Straży Granicznej w Barcianach ppłk SG Wiesław Dyśko 

powiedział, że Straż Graniczna dysponuje takim sprzętem i jeśli zajdzie taka 

konieczność to zaproponował, aby zwrócić się o wysłanie patrolu posiadającego 

właściwy sprzęt. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski podziękował za przychylność ze strony Straży 

Granicznej. Uważa, że dzięki użyciu takiej kamery podczas akcji ratowniczo- gaśniczej, 

dowódca akcji dokładnie będzie mógł stwierdzić czy może zakończyć już akcję i 

przekazać właścicielowi nieruchomość. Wójt Gminy podziękował wszystkim służbom za 
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gotowość do współdziałania oraz udzielane wsparcie. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  również serdecznie podziękował 

za bardzo dobrą współpracę z Komendą Placówki Straży Granicznej w Barcianach,                      

z Komendą Powiatowej Policji w Kętrzynie oraz z Powiatową Państwową Strażą Pożarną 

w Kętrzynie oraz rzetelnie przygotowane informacje na dzisiejszą sesję.  

Przewodniczący Rady Gminy po czym o zamknął punkt 6 porządku obrad i przed 

przejściem do realizacji punktu 7, o godzinie 13.28 ogłosił przerwę, która trwała do 

godziny 13.47. 

Ad. pkt 7.    

Ocena stanu przygotowań do realizacji przychodów ze sprzedaży składni-

ków majątkowych i zdolności kredytowej gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  powiedział, że materiał radni 

otrzymali (załącznik nr 10 do protokołu) po czym poprosił Wójta Gminy Srokowo Marka 

Olszewskiego o wprowadzenie do tematu obrad. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że aktualnie przygotowane są wy-

ceny na sprzedaż kilku nieruchomości jak również przygotowujemy dokumenty dla ko-

lejnych. Wkrótce ogłosimy przetarg na sprzedaż budynku po byłej szkole w Jegławkach, 

który został wyceniony na 1,5 mln zł. Rozważam zamieszczenie ogłoszenia w prasie 

ogólnopolskiej. Do sprzedaży są przygotowywane następujące nieruchomości: dwie 

działki w Silcu, jedna działka w Leśniewie (obok terenu dużej działki, która ponownie 

będzie wyceniana), dwie działki w Leśniewie przy drodze na Rydzówkę                 z 

przeznaczeniem na usługi turystyczne. Posiadamy jeszcze dwie działki leżące przy ul. 

Barciańskiej. Przygotujemy tablicę z obrysem działek oraz z informacją dotyczącą tego, 

że jest to teren do zbycia ze wskazaniem kontaktu w Urzędzie Gminy. Wójt zastanawia 

się nad przygotowaniem wyceny na sprzedaż działki po byłej wytwórni mas bitumicz-

nych w Bajorach, ponieważ na dzień dzisiejszy nie ma zainteresowania, ale postaramy 

się dołożyć starań żeby ją sprzedać. W ogłoszeniu sprzedaży trzeba będzie zaznaczyć, 

iż nabywca tej nieruchomości będzie musiał zabezpieczyć dostęp do drogi na zasadzie 

służebności ze Skarbem Państwa lub z właścicielem działki sąsiedniej. Chodzi o to, że 

wspomniana działka nie ma połączenia z drogą publiczną pomimo tego, że znajduje 

się tam droga, ale należąca do Skarbu Państwa. Poza tym jesteśmy w trakcie wyceny 

trzech lokali mieszkalnych na wnioski osób zainteresowanych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy nasza platforma ogłoszeniowa nadal funk-

cjonuje czy może upłynął już jej termin? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że jeszcze ją mamy, a kupiliśmy 

na określoną ilość ogłoszeń, którego nie wykorzystaliśmy. 
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Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że na dzień dzisiejszy jedną                            

z największych platform jeżeli chodzi o sprzedaż nieruchomości jest OLX, więc dobrze 

byłoby, abyśmy mogli również tam umieszczać nasze ogłoszenia. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że OLX również znajduje się w tej 

platformie, aczkolwiek uważa, iż więcej ogłoszeń można znaleźć na OTO DOM. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił, aby podczas wstawiana 

ogłoszeń dotyczących sprzedaży nieruchomości na naszą stronę internetową spowo-

dować żeby były bardziej wyróżnione. Jeśli chodzi o treść ogłoszeń – Przewodniczący 

poprosił o umieszczanie mapek ewidencyjnych z zaznaczeniem ich umiejscowienia. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że teras nie jest to problemem po-

nieważ posiadamy system informacji przestrzennej, a dzięki temu możemy podpiąć link 

do systemu. Wójt powiedział, że poza stroną BIP również na naszej stronie zrobimy 

dodatkowy baner reklamowy czyli „Ogłoszenia o sprzedaży nieruchomości” po to, aby 

osoba wchodząca na stronę internetową od razu mogła zobaczyć taką wiadomość 

włącznie z linkiem do map ewidencyjnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że wysyłanie ogłoszeń 

do gazety ogólnopolskiej może nas sporo kosztować. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że jest to koszt od 1000-1500 zł 

który jest zależny od objętości ogłoszenia. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że jeśli chodzi o ogłoszenia to poza wersją 

papierową pojawiają się również w wersji elektronicznej gazet co staje się coraz popu-

larniejsze w dzisiejszych czasach. Radna nie wie jak się kształtują ceny rozszerzenia 

reklamy na stronie internetowej, ale jeśli zakupiłoby się cały pakiet to można byłoby 

się zastanowić czy te koszty nie byłyby niższe. 

 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że to nie byłby dużo tańszy koszt 

ponieważ dla przykładu płacąc za ogłoszenie ok. 500 zł to za wydanie elektroniczne 

tego samego ogłoszenia na 2 tygodnie kosztowało prawie 300 zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że w tym przypadku 

nasze ogłoszenie wisiałoby 2 tygodnie za niższą cenę w porównaniu do jednorazowego 

wydania w gazecie. 

 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że różnica w cenie nie jest duża. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń uważa, że warto byłoby się zasta-

nowić i spróbować z takim ogłoszeniem. Przewodniczący ma na myśli sprzedaż terenu 

nad jeziorem Rydzówka. 
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że jeszcze nie przeprowadził roz-

mów w sprawie cen jeśli chodzi o portal uznawany za prasę „Przetargi ”, który jest 

podobny do tego w którym mamy swoje ogłoszenia z jedną różnicą, a mianowicie 

ogłaszając się w „Przetargach” realizowalibyśmy ustawowy obowiązek publikacji                

w prasie. Ten portal traktowany jest jako gazeta codzienna. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy w przypadku ogłoszeń 

o sprzedaży musi to być prasa o zasięgu powiatu? 

 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że minimum o zasięgu powiatu, 

a przy dużych wartościach powinna być o zasięgu ogólnopolskim. 

 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała jakie mamy plany dotyczące pustostanu na 

ulicy Wileńskiej? 

 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że będzie on przeznaczony do 

sprzedaży, a obecnie jesteśmy w trakcie jego wyceny. 

 

Radny Marek Stachurski zapytał o pustostan po byłym sklepie w miejscowości Silec. 

 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w tym przypadku nie jest jeszcze 

rozstrzygnięty jego stan prawny, a sprawa w sądzie ciągnie się od ok. 3 lat. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał Panią Skarbnik czy gmina 

posiada jeszcze jakąś zdolność kredytową? 

 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że tak, co jest wykazane                      

w każdej uchwale dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej jako możliwość spłaty 

kredytu oraz odsetek od kredytu. Wskazane wskaźniki spłat kredytów dla każdej gminy 

są indywidualnie określane, a w naszym przypadku wynoszą one ok. 7,5% dopuszczal-

nego wskaźnika spłaty zobowiązań w oparciu o wykonanie budżetu w roku poprzednim. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał Radcę Prawnego czy każda 

z podobnych informacji ma być przegłosowana przez Radę Gminy? 

Radca Prawny Ryszard Bielański odpowiedział, że nie. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w  związku z brakiem dalszej dys-

kusji zamknął punkt 7 po czym przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad. 
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Ad. pkt 8.    

Informacja merytoryczna na temat założeń organizacyjnych i kadrowych   w 

placówkach oświatowych na rok szkolny 2019/2020. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że materiał (załącznik 

nr 11 do protokołu) w tym temacie radni otrzymali w wersji elektronicznej  po czym 

poprosił Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwigę 

Zając o krótkie wprowadzenie do tematu. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając powiedziała, 

że od 1 września czyli od nowego roku szkolnego 2019/2020 będziemy mieli zatrud-

nionych w pełnym wymiarze czasu pracy 33 nauczycieli, a w niepełnym 3.                  Na 

świadczenia kompensacyjne odchodzi dwóch nauczycieli jeden od 1 września                  i 

jeden od 1 października. Z jednym nauczycielem będzie rozwiązana umowa o pracę, a 

przyczyną wypowiedzenia jest zmiana organizacyjna szkoły. Od 1 września zajęcia 

będą się odbywały w 12 oddziałach (5 oddziałów klas I-III; 7 oddziałów klas IV-VIII) i 

w 4 grupach przedszkolnych (1 oddział „zerówki” i 3 oddziały przedszkolne trzylatków, 

czterolatków i pięciolatków). Łącznie na dzień  dzisiejszy mamy 228 uczniów                 z 

czego w oddziałach przedszkolnych jest 88 dzieci („zerówka” – 25 dzieci, 3, 4 i 5 latki 

– 50 dzieci i w oddziale w Solance – 13 dzieci). Jeśli chodzi o pracowników obsługi to 

w szkole mamy zatrudnionych 7 sprzątaczek, 1 konserwatora, 2 kucharki,                   1 

intendentkę i 1 sekretarkę szkoły. Jeden z pracowników obsługi złożył podanie                

o rozwiązanie umowy o pracę z powodu odejścia na emeryturę. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję. 

Radny Krzysztof Mościcki zapytał czy przewiduje się prowadzenie zajęć szkolnych                 

w systemie zmianowym? 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając powiedziała, 

że dzieci będą uczęszczały do szkoły w systemie jednozmianowym. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że w informacji Pani Dyrektor podała,          

iż z  jednym nauczycielem będzie rozwiązana umowa o pracę a z dalszej części dowia-

dujemy się, że wszyscy nauczyciele mają zapewnioną pracę. Radna poprosiła                o 

wyjaśnienie tej nieścisłości.   

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając odpowie-

działa, że jest to nauczyciel, który był zatrudniony w naszej szkole w Solance prowa-

dząc dwie godziny lekcyjne czyli w wymiarze 2/18 etatu. Doszło do obopólnego poro-

zumienia (z którym wyszedł nauczyciel) ze względu na to, że w innej szkole ma pełne 

zatrudnienie. Gdyby to zatrudnienie było kontynuowane doszłoby do sytuacji, w której 

nauczyciel w Srokowie nie miałby etatu.    
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Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że w zmianach budżetowych pojawiły się 

zmiany finansowe dotyczące szkoły. Radna zapytała czego one dotyczą? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że jest to przesunięcie środków na 

zakup wyposażenia.   

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała w związku z czym zmniejszamy na środkach 

płacowych środki? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jest to dotacja, która w zeszłym 

miesiącu była przyjmowana lecz ze względu na krótki okres czasu wprowadzono ją na 

płace, a teraz przesunięto je na zakup wyposażenia, pomocy i materiałów dla oddziału 

przedszkolnego. Płace są zabezpieczone. 

Radny Krzysztof Mościcki zwrócił uwagę na to, że będzie jeszcze potrzeba uwzględnić 

podwyżkę, która została uzgodniona między Związkiem „Solidarność”,  a rządem. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że na dzień dzisiejszy nie otrzymali-

śmy jeszcze żadnych decyzji w sprawie podwyżek. Omawiane przesunięcie dotyczy 

dotacji z Urzędu Wojewódzkiego na zadania własne na przedszkola i oddziały „Zerowe”. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że to nie są subwencje oświatowe. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w  związku z brakiem dalszej dys-

kusji zamknął punkt 8 po czym przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 9.    

Ocena przygotowań do funkcjonowania kompleksu nad jeziorem Rydzówka 

na sezon 2019.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że temat był szeroko 

omawiany podczas posiedzenia Komisji Rolnictwa i Infrastruktury oraz Komisji Edukacji 

i Spraw Społecznych po czym poprosił Wójta Gminy Srokowo Marka Olszewskiego o 

krótkie wprowadzenie do przedłożonej informacji. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że zgodnie z przekazanymi 

informacjami podczas posiedzenia komisji, prace związane z naprawą na kompleksie w 

Leśniewie zostały uzgodnione z wykonawcą, który zadeklarował, iż zostaną one 

zakończone do 19 czerwca. Jeśli termin ten zostanie przedłużony o kilka dni to niestety, 

ale musimy dać na to swoje przyzwolenie ponieważ chcielibyśmy, aby te prace zostały 

wykonane solidnie. Prace w szczególności dotyczą zapadniętych posadzek, wymiany 

ścianek działowych jak również opaski wokół budynków.  Wójt powiedział, że osiadanie 
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posadzek wynika głównie z powodu obniżenia poziomu wód gruntowych co nie zostało 

przewidziane przez projektanta. Uważa, że w tym przypadku wystarczyło powiązać 

siatką posadzki z fundamentami i dopiero powinno się wykonać posadzki. Trzeba było 

wrzucić zbrojenie pod spód wykonywanych prac posadzkowych. Ponadto były zrobione 

opaski betonowe na zewnątrz w formie monolitycznej, a takich rozwiązań już się nie 

stosuje. Na kompleksie opaska powinna być wykonana z materiału przepuszczalnego 

z obrzeżem trawnikowym po to, aby zabezpieczać przed zarastaniem chwastami. Jeśli 

chodzi o funkcjonowanie kompleksu to w obecnej chwili jesteśmy przygotowani – udało 

nam się zatrudnić dwóch pracowników  w ramach prac interwencyjnych od dnia 1 

czerwca. Trzeci pracownik będzie pracował na kompleksie od 1 lipca czyli po 

zakończeniu pracy związanej                    z dowożeniem dzieci do szkół jako ich 

opiekun. Kolejną kwestią jest przekopanie boiska do siatkówki celem spulchnienia 

nawierzchni dla graczy, uzupełnienia informacji na temat kompleksu dookoła terenu 

oraz naprawienie szyldu informacyjnego kompleksu, który został złamany. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że z członkami Komisji 

Rolnictwa i Infrastruktury przeprowadzili przegląd kompleksu w Leśniewie              i 

zgodnie stwierdzono, że wszelki prace po prostu powinny być wykonane co nie ulega 

żadnym wątpliwościom. Przewodniczący poprosił o analizę kosztów odprowadzania 

wody (za pomocą drenażu lub zbiorników) po to, abyśmy za kilka lat nie spotkali się 

ponownie z taką sytuacją. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że kompleks jest dość specyficznym 

miejscem, na którym jest bardzo dużo komarów i kleszczy. Radna zapytała czy jest 

jakaś szansa, aby zatrudnić firmę lub wykonać na własny koszt, a mianowicie spryskać 

teren kompleksu od komarów i kleszczy. Takie działanie zwiększyłoby komfort 

użytkowania miejsca wypoczynku przez mieszkańców. Poza tym są to środki 

bezpieczne (nawet dla pszczół) i używane często przez osoby na swoich posiadłościach. 

Radnej chodzi o zastosowanie pewnego rodzaju środków odstraszających komary i 

kleszcze. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w obrębie samej działki, którą 

moglibyśmy zastosować takie środki. Jeśli chodzi o trzciny i rośliny rosnące przy wodzie 

to nie można stosować żadnych środków chemicznych na obszarach chronionych. Takie 

działanie jest karalne i nie możemy czegoś takiego zrobić. Zapytanie w tej sprawie 

wystosujemy do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska  w Olsztynie. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w  związku z brakiem dalszej dys-

kusji zamknął punkt 9 po czym przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad 

 

 

Ad. pkt 10. 

Analiza sprawozdania finansowego Gminy Srokowo za 2018 rok w tym jednostek 
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organizacyjnych gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że materiał (załącznik 

nr 12 do protokołu) radni otrzymali w terminie w wersji papierowej oraz elektronicznej 

po czym poprosił Panią Skarbnik Gminy o krótkie wprowadzenie do przedłożonej infor-

macji. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że budżet w roku 2018 został zreali-

zowany. Jeśli chodzi o dochody to wykonano 96,36% planu, a wydatki                     w 

wysokości 95,05% planu. Nadwyżka w kwocie 1 960 tys. zł została wykorzystana na 

spłatę rat pożyczek w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska, Europejskim Fun-

duszu Ochrony Środowiska oraz pożyczek w Banku Gospodarstwa Krajowego. Spłaty 

pożyczek wynosiły 3 244 415 zł. Część pożyczek została spłacona w dotacji, która prze-

szła na zadania inwestycyjne, czyli na ul. Ogrodową oraz na drogę                       w 

Kaczorach. Zastosowano 4% podwyżkę dla pracowników we wszystkich jednostkach, 

a dla nauczycieli wyniosły one 5,35% co było zgodne  z Rozporządzeniem Ministra 

Oświaty oraz środkami zawartymi w subwencji. Jeżeli chodzi o dochody bieżące to jest 

to kwota 16 152 903 zł; dochody majątkowe wyniosły 3 467 979 zł. Najwyższe do-

chody własne dotyczą podatków od osób fizycznych – 1 644 tys. zł; dotacje celowe – 

6 073 tys. zł w tym na zadania zlecone  5  055 tys. zł, a na zadania własne – 1 017 

tys. zł. Dochody własne wyniosły 2 996 tys. zł (obejmowały podatki od nieruchomości, 

podatku od osób fizycznych i osób prawnych i inne). Środki unijne, które otrzymaliśmy 

opiewają na kwotę 3 703 340 zł. Jeśli chodzi o wydatki bieżące to były na kwotę 15 195 

tys. zł, a wydatki majątkowe to 2 464 tys. zł. Na fundusze sołeckie przeznaczono środki 

w wysokości 232 120 zł, a wykonano 193 120 zł co stanowi 83% planowanych wydat-

ków. Skarbnik Gminy powiedziała, że w kwestii wydatków inwestycyjnych to opłacili-

śmy faktury na modernizację ścieków, przebudowano drogę w Sińcu- Siniec Cegielnia 

(220 983 zł), realizowano przebudowę drogi na Kaczory ze środków unijnych (na kwotę 

prawie 1 mln zł) i inne. Realizowano program E-gmina, uruchomienie E-usług oraz 

poprawa dostępu do informacji przestrzennej na kwotę 895 735 zł; dofinansowaliśmy 

budowę przydomowych oczyszczalni ścieków w kwocie 119 853 zł; wykonano oświe-

tlenie przy ulicy Ogrodowej i Lipowej w Srokowie                  za 39 848 zł (ze środków 

z funduszu sołeckiego); wymieniono dach w świetlicy                   w Kosakowie 22 622 

zł (środki z funduszu sołeckiego). 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że temat był omawiany 

podczas posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Wszystkie komisje 

wypracują swoje opinie na temat wykonania budżetu gminy za 2018 rok i powinny 

przedłożyć je Komisji Rewizyjnej, która na ich podstawie oraz własnych sugestii wyśle 

wniosek do RIO w Olsztynie w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium Wój-

towi Gminy.   

Radna Agnieszka Gajowniczek poprosiła o przekazanie protokołu z kontroli RIO za 2018 
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rok wraz z wnioskami pokontrolnymi ponieważ może mieć wpływ na wykonanie bu-

dżetu. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że protokół jest cały czas do wglądu, 

a protokołu nie będziemy kserować ponieważ radni mogą się z nim zapoznać                w 

każdej chwili. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała co jest takiego tajnego w zapisach protokołu 

RIO? Radna powiedziała, że protokoły z kontroli są zamieszczane na stronach Izb Ob-

rachunkowych więc uważa, że w dobrym tonie byłoby przekazanie tak ważnego doku-

mentu dla radnych. Czy to jest jakaś tajemnica? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że nie jest to żadna tajemnica. Po 

prostu nie kseruje się dokumentów, aczkolwiek każdy ma prawo zapoznać się z jego 

treścią. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy ma w tej sprawie złożyć stosowny wniosek 

na piśmie? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że nie. Wystarczy przyjść do 

urzędu i zapoznać się. Protokół nie jest dokumentem, który się powiela i wynosi               

z urzędu. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że ten dokument powinien wisieć na stro-

nie BIP. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że jest umieszczony na stronie 

RIO. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czym się różni wywieszenie protokołu                        

w przestrzeni internetu od skserowania? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że są dokumenty, których nie można 

wynosić z urzędu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że radni skupią się na 

wnioskach pokontrolnych, które wpłynęły do urzędu. Na wnioski została udzielona od-

powiedź do końca kwietnia. Jeśli zostaną one przyjęte, zostanie sporządzony osta-

teczny dokument z kontroli RIO, który wpłynie do urzędu. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, ze tak. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w  związku z brakiem dalszej dys-

kusji zamknął punkt 10 po czym przeszedł do realizacji punktu 11 porządku obrad 
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Ad. pkt 11.   

Podjęcie uchwał w sprawach: 

11.1.  Wyrażenia zgody na zamianę oraz przejęcie gruntu komunalnego. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Wójta Gminy Srokowo 

Marka Olszewskiego o krótkie wprowadzenie do omawianego projektu uchwały. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że projekt uchwały dotyczy gruntów 

stanowiących drogi wewnętrzne w miejscowości Kałki. Celem podjęcia tej uchwały jest 

uporządkowanie stanu prawnego na zasadzie nieodpłatnego przejęcia od   Powiatu 

Kętrzyńskiego działek stanowiących drogę przebiegającą przez tę miejscowość oraz 

poza budynkami gospodarczymi. Wójt Gminy przedstawił mapkę określającą przebieg 

terenów dotyczących nieodpłatnego przejęcia w miejscowości Kałki.            Kolejną 

rzeczą jest konieczność zamiany działek pomiędzy gminą, a osobą fizyczną.  Na dzień 

dzisiejszy sprawa wygląda w ten sposób, że droga, z której korzystają mieszkańcy pro-

wadzi po gruntach P. Bilipa. Formalnie droga jest bezpośrednio przy posesji pałacu w 

Kałkach, a fizycznie przebiega przez teren gospodarstwa.        Mieszkańcy Kałek jeżdżą 

cały czas przez teren prywatnego gospodarstwa, ponieważ nie ma tam innego prze-

jazdu. Chcąc uporządkować tę sprawę powiat wypracował propozycję wspólnie z Pa-

nem Bilipem, aby dokonać zamiany gruntów i przekazać część tych działek gminie. W 

maju 2018 roku, na wniosek Powiatu Kętrzyńskiego Wójt podpisał wstępne porozu-

mienie dotyczące dokonania zamiany gruntu między gminą, powiatem oraz osobą fi-

zyczną zamieszkałą w Kałkach. Powiat wystąpił           z inicjatywą, aby dokonać zamian 

po to żeby droga przebiegała wokół gospodarstwa. Zostało geodezyjnie wydzielone z 

terenów Pana Bilipa i z działki powiatowej.                  Na chwilę obecną jest tak, że 

dokonaliśmy zamiany naszej działki z działką P. Bilipa,   a oprócz tego powiat przeka-

załby nam działki na wykonanie objazdu oraz działkę stanowiącą drogę wewnątrz Ka-

łek. Powiat wykonał wyceny działek z czego: działkę gminną (do przekazania P. Bili-

powi) wyceniono na kwotę 7 930 zł, a działka P. Bilipa (będąca przedmiotem zamiany) 

została oszacowana na kwotę 10 848 zł. W porozumieniu umieszczono zapis dotyczący 

ewentualnych dopłat w przypadku pojawienia się różnicy w cenach nieruchomości. Jeśli 

uchwała zostanie podjęta to Wójt będzie renegocjował porozumienie w tej części, aby 

dokonać zamiany bez dopłat. Jeśli chodzi o powiat to przekazano nam działki nieod-

płatnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał kto ponosi koszty                  

notarialne? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że koszty w całości ponosi Pan 

Bilip. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy ktoś widział w jakim stanie znajduje się 

droga, którą otrzymamy? Chodzi o to, abyśmy za jakiś czas nie narazili się na duże 

nakłady finansowe podczas prac remontowych.   



18 

 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że widział tą drogę, a tuż przed 

przejęciem będzie chciał, aby P. Bilip dosypał na nią kruszywa. Ogólnie droga powia-

towa znajduje się w takim samym stanie jak nasza – gminna. Jeśli podejmiemy tą 

uchwałę to wywiążemy się ze zobowiązań, które ciążą na gminie.     

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy może dojść do takiej 

sytuacji, że okresowo droga ta może być zamknięta ze względu na jej zły stan (np. po 

opadach)? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że nie. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w  związku z brakiem dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Jarosława Stanickiego                       

o odczytanie projektu uchwały nr VIII/49/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia 29 maja 

2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę oraz przejęcie gruntu komunalnego,                    

a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 15 radnych jednogłośnie –   15 gł. „za”,                       

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr VIII/49/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 maja 2019 r.                            

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę oraz przejęcie gruntu komunalnego. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 
 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Renata Mendala 

 11. Krzysztof Mościcki 

 12. Wojciech Prawecki 

 13. Marek Stachurski 

 14. Jarosław Stanicki 

 15. Marek Wawer 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 11.1, a następnie przystąpił do realizacji 

pkt 11.2 porządku obrad. 
 

11.2. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2019 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń poprosił Wójta Gminy Srokowo Marka Ol-

szewskiego o wprowadzenie do omawianego projektu uchwały. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że przygotowana uchwała dotycząca 

udzielenia pomocy Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2019 r. związana jest realizacją zadania 

inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej 1723 N Aptynty – Srokowski 

Dwór, Bajory Małe” etap II. W budżecie gminy zabezpieczono kwotę w wysokości 200 

tys. zł na realizację kontynuacji przebudowy drogi od Srokowskiego Dworu do Bajor. 

Jest to wykonanie zobowiązania dotyczącego wspólnej realizacji tego przedsięwzięcia 

z powiatem. Aby powiat mógł rozpocząć to zadanie inwestycyjne, musimy zawrzeć z 

nim stosowną umowę o udzieleniu dotacji celowej jako pomocy finansowej dla po-

wiatu. Dopiero wtedy powiat będzie mógł przystąpić do ogłoszenia przetargu i realizacji 

tego przedsięwzięcia. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń przypomniał, że jakiś czas wcześniej zostało 

sporządzone pismo, w którym prosiliśmy powiat o rozpatrzenie możliwości złożenia 

wniosku do Funduszu Dróg Samorządowych na te drogę (na 400 tys. zł). Radna 

Agnieszka Gajowniczek osobiście dostarczyła pismo do Starostwa, ale jak widać nie 

uzyskaliśmy jeszcze w tej sprawie odpowiedzi. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że Starosta Kętrzyński stwierdził, iż nie 

zdążą tego robić w I połowie roku, ale obiecał, że sprawa będzie rozpatrywana                

w II turze w lipcu. Radna poprosiła o dopilnowanie sprawy. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że rozmawiał ze Starostą i sprawa 

wygląda następująco: aby pozyskać środki z Funduszu Dróg Samorządowych musi być 

opracowana wyprzedzająca dokumentacja techniczna. Jeśli jej nie ma to po prostu nie 

ma podstaw do złożenia jakiegokolwiek wniosku. Starosta obiecał,                      że 

postara się zabezpieczyć środki na opracowanie dokumentacji technicznej.                       

W budżecie powiatu były zabezpieczone środki w wysokości 600 tys. zł na drogę  Silec-

Surwile. Kwota ta nie jest wystarczająca na wykonanie takiego przedsięwzięcia. W 

związku z tym została wstrzymana jej realizacja.  

Radny Krzysztof Mościcki zaproponował, aby do umowy dodać warunek udzielenia do-

tacji w wersji opracowania dokumentacji na pozostały odcinek drogi. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że umowy o udzieleniu pomocy in-

nemu samorządowi nie mogą być warunkowe. 

Radni zaproponowali, aby zorganizować spotkanie ze Starostą Powiatu Kętrzyńskiego. 
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski zaproponował, aby zaprosić Starostę Powiatu 

Kętrzyńskiego na spotkanie z radnymi i sołtysami w celu omówienia wspólnych spraw 

w tym inwestycji, połączeń komunikacyjnych, służby zdrowia i innych, ważnych dla obu 

stron.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w  związku z brakiem dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Andrzeja Kuriatę o odczytanie 

projektu uchwały nr VIII/50/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia 29 maja 2019 r.                   

w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2019 roku,                         

a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 15 radnych jednogłośnie –   15 gł. „za”,                       

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr VIII/50/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 maja 2019 r.                            

w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu w 2019 r. 

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 
Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Renata Mendala 

 11. Krzysztof Mościcki 

 12. Wojciech Prawecki 

 13. Marek Stachurski 

 14. Jarosław Stanicki 

 15. Marek Wawer 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 11.2, a następnie przystąpił do realizacji 

pkt 11.3 i 11.4 porządku obrad. 

 

11.3.  Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 

2018-2023. 

11.4.  Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 
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Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń poprosił Panią Skarbnik Małgorzatę Cwalina  

o krótkie wprowadzenie do omawianych projektów uchwał. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że uchwała w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej zmienia się w zakresie kwot wynikających ze zmian 

budżetowych. 

Jeśli chodzi o zmiany budżetu Gminy Srokowo to dotyczą one zmian w dochodach              

i wydatkach na podstawie decyzji nr FK 115/2019 dnia 28 maja  2019 r. Wojewody 

Warmińsko – Mazurskiego, który ustalił  dotację na zadania zlecone t. j. na  zakup 

podręczników dla szkół kwotę 14 372 zł.                                                                  

Decyzja nr FK 104/2019 z dnia 21 maja 2019 r. Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w 

sprawie przyznania dotacji celowej na zadania zlecone w zakresie wypłat świadczeń z 

tytułu urodzenia  zgodnie z  tzw. ustawą za życiem.                                           

Decyzja Krajowego Biura Wyborczego DOL-803-3/19 z dnia 10 maja 2019 r.                        

w sprawie przyznanie środków  na Wybory do Parlamentu Europejskiego (diety 

członków komisji)  kwota 13 950zł. Przyjęcie po stronie wydatków zwiększeń                i 

zmniejszeń w wyniku decyzji Wojewody, Marszałka i Szefa Krajowego Biura 

Wyborczego  w jednostkach organizacyjnych  t. j. Urzędzie Gminy, SP i GOPS. 

Zmiana w funduszu w  sołectwach : 

Wilczyny  w rozdz. 60016 tj. zmniejszenie na paragrafie 4300 z jednoczesnym zwięk-

szeniem paragrafu 4210 o kwotę  1943,40 zł - zakup materiałów do remontu dróg- 

wykonanie  przepustu  oraz w rodz. 92109 z paragrafu 4210 na 4300 kwota 17,50 zł - 

przesyłka kiji do bilarda. 

Bajory -w rodz. 92109 z paragrafu 4210 na 4300 kwota 17,50 zł ( przesyłka kiji do 

bilarda). 

Zmniejszenie środków przeznaczonych na zakup walca drogowego o kwotę 10 tys. zł 

z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji i przejścia pod drogą ulicy Szkolnej                   

w Srokowie w celu wykonania przyłącza. 

Przeniesienie środków z wynagrodzeń osobowych  na wynagrodzenia bezosobowe                  

o kwotę 600 zł w dziale 630 rozdz. 63003 (zatrudnienie pracownika na umowę zlece-

nie) na tzw. długi weekend. 

Zmniejszenie o kwotę 100 zł z administracji paragraf 4300 -usługi  z przeznaczeniem 

w rozdz. 90003 na zakup worków na  śmieci.     

SP Srokowo - zmniejszenie w rozdz. 80103 (kwota 30 912 zł) i 80106                                      

(kwota 17963 zł) środków przeznaczonych na płace i pochodne  z przeznaczeniem na 

zakup materiałów i pomocy naukowych, 

przeniesienie w rozdz.  85401 ze  środków na zakup pomocy z przeznaczeniem na 

zakup materiałów t. j. mebli do świetlicy  kwota 6 000 zł; w rozdz. 80101  przeniesienie 

kwoty 350 zł z płac na wynagrodzenia bezosobowe na przeprowadzenie szkolenia BHP. 

GOPS - zmniejszenie w rozdz. 85219 w paragrafie 4440 o kwotę 1229,30 zł                        

z przeniesieniem do rozdz. 85395 par 4440 (fundusz socjalny pracownika z projektu). 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję,                      a 
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w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Jarosława 

Stanickiego o odczytanie projektu uchwały nr VIII/51/2019 Rady Gminy Srokowo                  

z dnia 29 maja 2019 r.  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo 

na lata 2019-2023, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 15 radnych jednogłośnie –   15 gł. „za”,                       

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr VIII/51/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 maja 2019 r.                            

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 

2019-2023. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 
 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Renata Mendala 

 11. Krzysztof Mościcki 

 12. Wojciech Prawecki 

 13. Marek Stachurski 

 14. Jarosław Stanicki 

 15. Marek Wawer 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Andrzeja Kuriatę o odczytanie projektu uchwały nr VIII/52/2019 Rady 

Gminy Srokowo z dnia 29 maja 2019 r.  w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 

2019 rok, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 15 radnych jednogłośnie –   15 gł. „za”,                       

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr VIII/52/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 29 maja 2019 r.                            

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2019 rok. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 
 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Renata Mendala 

 11. Krzysztof Mościcki 

 12. Wojciech Prawecki 

 13. Marek Stachurski 

 14. Jarosław Stanicki 

 15. Marek Wawer 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 11.3 i 11.4, a następnie przystąpił do realizacji 

pkt 12 porządku obrad. 
 

 
Pkt 12. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że odpowiedź na 

złożone zapytanie została udzielona, ale poprosił Pana Wójta o podanie daty kiedy 

zakończy się temat dotyczący podwyżek dla pracowników ? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w ciągu najbliższego 1,5 tygodnia. 

Wójt musi zrobić korektę odnośnie zmian dotyczących dwóch pracowników i zostanie 

puszczona lista do sporządzenia zmian umów. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy okres około 10 dni, 

wystarczy aby zakończyć tą sprawę? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że tak. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała jak wygląda sytuacja w GOPS Srokowo? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że z tego co wie to Pani Kierownik 

przygotowuje zmiany dotyczące podwyżek. 
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Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy ewentualne naliczenie podwyżek dla GOPS 

będzie miało miejsce w tym samym terminie co dla urzędu? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że tak i z wyrównaniem                    

od 1 kwietnia. Jeśli chodzi o podwyżki w GOK w Srokowie to cała dokumentacja jest 

już złożona. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12, a następnie przystąpił do realizacji 

pkt 13 porządku obrad. 
 

 
Pkt 13. 
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o składanie wniosków, 

informacji i oświadczeń. 

1.Radna Renata Mendala poprosiła o postawienie lustra przy skrzyżowaniu drogi 

wojewódzkiej i drogi na Kąty. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że my sami nie możemy tego 

zrobić, ale zwrócimy się do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

2.Radna Renata Mendala poprosiła o naprawę lampy przy skrzyżowaniu na Siniec 

Cegielnię. Radna zapytała się na jakim etapie jest realizacja remontu drogi               w 

kierunku miejscowości Siniec Cegielnia? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że została przygotowana 

dokumentacja techniczna, złożono zgłoszenie w Starostwie o zamiarze wykonania 

robót niewymagających pozwolenia na budowę. Całość dokumentacji wraz                          

z wnioskiem została przekazana Wojewodzie do Funduszu Dróg Samorządowych. Teraz 

już tylko czekamy na rozstrzygnięcie. Kwota inwestycji to 473 tys. zł,                       a 

dofinansowanie może stanowić 80%, ale na dzień dzisiejszy wiemy, że będzie ono 

wynosiło nie więcej niż 50%. W naszym przypadku znalezienie kwoty ok. 270 tys. zł 

może stanowić dla nas problem. 

3.Dyrektor GOK w Srokowie Janusz Januszewski powiedział, że w związku ze 

zbliżającymi się wakacjami GOK przygotował wstępną ofertę spędzania wolnego czasu 

dla dzieci i młodzieży. Pan Dyrektor powiedział, że jeśli pojawią się jakieś propozycje 

zmian bądź nowe pomysły i zostaną naniesione do harmonogramu zajęć wakacyjnych 

to radni zostaną o nich poinformowani. Wersja ostateczna wpłynie do Biura Rady Gminy. 

Wszelkie informacje będą również umieszczone na stronie internetowej, na plakatach 

oraz zostaną przekazane do szkoły. 

4.Radny Henryk Flis poprosił o udrożnienie rowu przy drodze w Leśniewie. Chodzi o 
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sprawę, którą  zgłaszał Sołtys Sołectwa.   

5.Radna Teresa Krasucka zapytała czy wiadomo już jakie będą koszty słupka i tablicy 

dotyczącej oznakowania miejscowości? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że mamy przygotowane wykazy 

tabliczek, a koszt takiego słupka z tabliczką wynosi ok. 300 zł. 

6.Radny Wojciech Prawecki poprosił o wykoszenie boiska na Szczeciniaku i na Chojnicy. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że przekaże sprawę do ZGKiM, 

ponieważ zakład ma ciągnik z kosiarką. 

7. Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że chce zorganizować wyjazd do 

DPS w Kamińsku, a w związku z tym prosi radnych o wcześniejsze zgłaszanie chęci 

wzięcia udziału. Chodzi o zabezpieczenia transportu, a jak wiadomo przed 

zakończeniem roku szkolnego wiele klas organizuje wycieczki i wyjazdy szkolne. 

8. Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał co się dzieje z lokalem 

po byłej kawiarni A’vista? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że przekazał informację, iż dłużej 

już czekać nie możemy na otwarcie lokalu. Osoba zainteresowana złożyła oświadczenie, 

że rezygnuje z zawarcia umowy dzierżawy, przepadło jej wadium, ale zasygnalizowała, 

że w WAMA-COOP trwają procedury związane z udzieleniem im dotacji jeśli przejdą 

weryfikacje, szkolenia itd. Informacja o udzieleniu dotacji może być podana pod koniec 

sierpnia. Skoro została złożona rezygnacja to w ciągu miesiąca ogłosimy przetarg.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13, a następnie przystąpił do realizacji 

pkt 14 porządku obrad. 
 

 

Pkt 14. 

Zakończenie obrad VIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń wypowiadając formułę            

„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie VIII sesję Rady Gminy 

Srokowo”  po czym o godz. 15.40 zamknął obrady sesji. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 26 stron i 16  załączników. 
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                                                                         Przewodniczący Rady Gminy                                                                  

                                                                                   Piotr Dziadoń 
 

 

 

 

 
Protokół sporządziła:   
     Olga Szostek 


